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介绍
30 公顷的古度莱在博卡斯特古堡的东面，A7高速公路的另一边。古度莱日趋明显被人们认为
是小博卡斯特古堡。古度莱的土质结构和博卡斯特古堡有很多相似处高山积洪的沉积物覆盖着
磨拉石海床。这些被称作滚动的小石块的卵石十分重要。在白天，它们吸收热量，然后在晚上
慢慢地释放，给春天的葡萄树创造一个良好的环境。

年份
此款拥酒质均衡、单宁柔顺。尽管8月持续高温，但是酒拥有良好的平衡和适宜的酸度。和200
5年份、2007年份一样，这款葡萄酒拥有所有具陈年潜力的特色。

地点
带有罗纳丘法定产区之名，毗邻博卡斯特古堡的葡萄树，在Orange地区和亚维农之间。博卡斯
特古度莱白的葡萄园共占地3公顷。

风土
中新世的海洋磨拉石附着一层高山的洪积层（圆形卵石）

陈酿
用篮子进行手工采摘，气动压榨加上葡萄汁净化，一部分在橡木桶进行发酵，一部分在不锈钢
桶进行发酵。

葡萄品种
布尔朗克 30%, Marsanne 30%, 维奥涅尔 30%, 克莱雷特 10%, 克莱雷特, 布尔郎克, 维安尼亚,
马臣尼

侍酒
适合在10度微冰镇，细玻璃杯中饮用

品鉴
色泽：淡黄色
嗅觉：多汁的桃子和香甜蜂蜜气息
味觉：圆润丰腴，酒体饱满，平衡出色，新鲜并且花香四溢，

评论与奖项

89/100
"A plump style offering buttered almond, melon and creamed peach aromas and
flavors. The creamy finish has solid length."
Wine Spectator, 31/07/2011
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滥用酒精是危险的，为了您的健康，请适度饮用。 适度消费和享受。
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92/100
"This refreshing, mineral-laced, delicious white is lighter than the 2009 Cotes du Rhone Coudoulet Blanc, which continues
to rock and Rhone. Made from the same blend, this 13,000 bottle cuvee offers up notes of lychee nuts, orange marmalade,
honeysuckle, lavender, quince and crushed rocks. Stunningly rich and full-bodied, it is a more viscous style of wine than
the 2010. The 2010 will have greater longevity, but the 2009 is sumptuous at present."
Wine Advocate, 01/11/2011

16,5/20
"30% each Viognier, Marsanne, Bourboulenc, 10% Clairette. Already a note of honey along with a light floral aroma.
Beeswax? Richly textured, dry and theres a grainy grip creating a clear but light structure. Not yet expressive on the mid
palate but there is density and freshness in equal measure. A sour aftertaste adds to the freshness."
Jancis Robinson, 16/11/2010

91/100
"Bright yellow. Intense, spicy aromas of nectarine, lemon curd, white flowers and chalky minerals, with a deeper note of
honey in the background. Stains the palate with juicy pit and orchard fruit flavors and a strong, refreshingly bitter
suggestion of citrus marmalade. Finishes with firm mineral bite and excellent clarity. I suspect that this wine will repay at
least another few years of cellaring."
Josh Raynolds, 23/05/2012

91/100
"Bright yellow. Intense, spicy aromas of nectarine, lemon curd, white owers and chalky minerals, with a deeper note of
honey in the background. Stains the palate with juicy pit and orchard fruit  avors and a strong, refreshingly bitter suggestion
of citrus marmalade. Finishes with  rm mineral bite and excellent clarity. I suspect that this wine will repay at least another
few years of cellaring."
International Wine Cellar, 01/06/2012
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